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ACTA

Assumpte: Acta del Consell de Barri de la Bolleria i Sobrestany – 04/12/2019

A Torroella de Montgrí, el 4 de desembre del 2019, a les 20 h es reuneix a Can 28, el
Consell de Barri de la Bolleria i Sobrestany, sota la presidència del regidor de participació
ciutadana, Sr. Marc Calvet i Martí. També hi assisteix les tècniques de participació ciutadana
municipals, Sra. Roser Ayats i Sra. Raquel Moya.

S’obre la reunió a les 20 h amb una benvinguda per part del regidor, que també explica
l’ordre del dia de la sessió. Un cop feta aquesta prèvia, la tècnica de participació ciutadana
fa un repàs de les actuacions realitzades i les que no, que es van demanar a la reunió
anterior: 

Seguidament es fa un repàs de les actuacions demanades a l’última reunió del 28.03.19:

• Es dona informació sobre la problemàtica dels arbres del c. Tramuntana.
• Demanda de retirar el comptador del pou de la Plaça de Sobrestany. S’explica que ja

està fet i es van fer les següents actuacions: S’ha retirat el quadre, els pals, la línia
aèria i la bomba, i s’ha precintat el pou.

• Demanda de posar algun tipus d'il·luminació a la zona de les Pedreres, de la Bolleria.
Es respon que es pot vehicular la petició amb les propostes participatives d’aquesta
nova legislatura.

• Problemes amb el correu, demanda de bústies col·lectives. Possible petició
participativa.

• Demanda de resfaltar el camí de Sobrestany. S’haurien d’estudiar els costos
d’aquesta obra. Possible petició participativa.

• Respecte la problemàtica amb els mobles i trastos vells al punt de contenidors de
Sobrestany. Existeix un servei gratuït de porta a porta. Només cal posar-se en
contacte amb el telèfon de la deixalleria  900 720 678.

• La Policia Local no té constància sobre la problemàtica dels camions que passen pel
camí de Sobrestany que no poden girar a l'encreuament per anar cap a l'Escala. No
és té previst actuar, per què amb maniobres es pot girar i caldria expropiar terreny a
veïns. Cal tenir en compte que no és terme municipal de Torroella de Montgrí. 

• Falta d’il·luminació al c. Lluis Albert, 23. Problemàtica amb un expedient de
responsabilitat patrimonial i amb el propietari. 

• Respecte la retirada dels cables i pals a la Plaça de l’Era, s’està estudiant per fer-ho
a curt termini.

• Es demana renovar el material per regar els arbres de la Plaça de l'Era amb c. del Pi,
7. Proposta ciutadana o Centre Tramuntana.
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Seguidament es repassen les inversions realitzades a partir dels Consell de Barris anuals
del 2017 al 2019:

CB Nucli Antic
2017:

- Asfaltatge c. Hospital: 10.000 €

2018:
- Canvi joc infantil de molla al parc infantil del Safareig, per 4 nens: 2.382,93 €

CB Figueres:
2017

- Pavimentació vorera solar c. Pep Ventura: 800 €

- Col·locació pilones c. Tramuntana / Pep Ventura: 488,84 €

2018:
- Zona de càrrega i descàrrega al c. Tramuntana amb c. Figueres: 300 €

- Vorera c. Sant Andreu: 500 € (pendent actuació veí)

CB Creu de la Rutlla
2017:

- Eliminació de ressalt Psg. Vicens Bou + radar velocitat: 3,746,09 €

- Cistelles de bàsquet Jardins John Lennon: 2,505,31 €

- Porteries de futbol als Jardins de Santa Clara: 2,952,40 €

- Taules pícnic Jardins Sta. Clara: 1,058,75 €

2018:
- Jardins John Lennon: Recanvi cordes i altres materials de la piràmide: 9.347 €

- Jardins John Lennon: Recanvis jocs combinat: xarxa i proteccions: 2.369 €

- Compra de 6 seients bebè + 6 seients juniors: 2.512 €

- Pl. Salvador Espriu: Compra caseta supermercat : 3.222 €

CB Nord
2017:

- Col·locació valles Pl. de la Pau: 496,58 €
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- Col·locació taules de pícnic Pl. De la Pau: 1.224,52 €

- Col·locació tirolina + tobogan Pl. de la Pau: 8.221 €

- Nova farola a escales Dr. Pericot: 985,58 €

- Creació d’un pipican a la zona (darrera Sementals)

2018:
- Acondicionament de terres del parc infantil de la Rda. Pau Casals.

2019:
- Nou parc infantil de la Ronda Pau Casals (compra de nous jocs, nova valla, feines de

rebaix del terreny, etc. (25.000 €)

CB Bolleria i Sobrestany
2017:

- Col·locació d’una cistella de bàsquet i una porteria de futbol a la Pl. De Sobrestany:
2.565,20 €

2018:
- Feines de reparació asfalt del c. Tramuntana

- Reparació bancs Plaça de l’Era

- Obres de condicionament de la plaça de Sobrestany: 10.000 €

Després s’informa de la planificació del procés participatiu sobre les inversions als 5
Consells de Barri durant la propera legislatura del 2019-2023:

Es disposa d’un pressupost de 150.000 € pels propers 4 anys pels cinc consells de barri. A
nivell de planificació, el procés participatiu seguirà les següents fases: 

 Fase de presentació: a les reunions dels consells de barri: octubre / novembre 2019

 Període de presentació de propostes dels veïns: fins el 31/12/19.

 Període de valoració tècnica i econòmica per part de l’Ajuntament: fins el 30/2/2020.

 Retorn i votacions per decidir els projectes: reunió del consell de barri al març 2020

 Execució i seguiment: 2020 –  2021 – 2022 – 2023
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A continuació, es detallen les normes de presentació de les propostes i quines
característiques han de complir.

- Les propostes poden ser presentades per totes aquelles persones empadronades al
barri, majors de 16 anys.

- Es poden presentar omplint un formulari en paper (del qual se’n entreguen
exemplars) i presentant-lo a l’Ajuntament, o bé, omplint el formulari online de la
pàgina web https://torroella-estartit-decidim.ddgi.cat

- Les propostes han de ser de competència municipal i complir la normativa legal
vigent; han de ser viables tècnicament i econòmicament; han de ser concretes i
avaluables; es poden incloure aquelles actuacions que comportin una millora, però
no un manteniment; no poden fer referència a subvencions, o ajuts; i no poden
comportar contribucions especials aplicables als veïns.

Finalment, els representants municipals obren el torn obert de paraula i es fan les
següents observacions:

Una veïna comenta que té molts problemes amb el correu a causa de compartir població
amb Torroella de Montgrí el codi postal, els mateixos noms de carrers, etc. La majoria dels
veïns comenten que es troben moltes vegades amb les mateixes problemàtiques. De forma
col·lectiva, es pot presentar una instància juntament amb una recollida de firmes per part del
veïnat, per tal d’assegurar que aquesta problemàtica és compartida per tots els veïns. El
canvi de nom d’un carrer comporta molts tràmits administratius tant a nivell del propi
Ajuntament, com pels veïns i veïnes. És per aquest això, que cal que hi hagi un consens
veïnal molt alt.  

Es planteja la problemàtica dels contenidors amb la recollida de porta a porta i el control del
reciclatge, sobretot per part de la gent que no viu a la zona i aboca allà les escombraries. Es
respon que es buscaran propostes per implantar, com per exemple, mirar de posar un
tancament de fusta només accessible pels veïns i/o tenir una càmera de videovigilància. 

Un veí proposa respecte la problemàtica del creuament dels camions en el camí de
Sobrestany, que es prohibeixi als camions circular dins del nucli de la Bolleria, i senyalitzar
el camí exterior per que circulin per allà. 

Una veïna comenta que la cobertura del Wifi és molt dolenta. Pregunta sobre l’estat del
desplegament de la fibra òptica, ja que comenta que en molts moments no arriba res
d’Internet a la Bolleria. Expressa la seva preocupació cap al jovent, ja que el que hi ha
actualment no és suficient per a ells. Pregunten si cal que es faci una recollida de firmes per
demanar a les companyies que vagin a posar-los. El regidor planteja varies propostes
d’actuació que es podrien mirar de realitzar. Comenta que es podria parlar amb Bellcaire per

https://torroella-estartit-decidim.ddgi.cat/


  Entitat: Ajuntament de Torroella de Montgrí   Expedient: A123.1-5/2019

  Interessat:   Àrea: Comunicació i Participació
ciutadana

  Adreça: Acta
generica:

2019/40

Pàgina 5 de 6

arribar a un acord, o mirar de posar un “radioenllaç” que es connecti amb les cases. S’han
de mirar les opcions que hi ha per poder solucionar el problema. Els representants
municipals demanen que es presenti com una proposta d’inversió dels Consells de Barri. 

Una veïna comenta que els cotxes passen molt de pressa pel camí de Sobrestany. El
regidor respon que des de l’Ajuntament es farà la inversió de comprar un radar mòbil i que
es tindrà en compte per posar-lo allà. Afegeix que és una problemàtica que es troba en
molts espais i que s’han posat en pràctica moltes tècniques, però res acaba de fer disminuir
la velocitat dels vehicles. Es comenta que el panell que detecta la velocitat i la visualitza (ja
amb una cara o el número de velocitat) pot ser molt bona iniciativa. 

Un veí comenta que en el camí de Sobrestany, a l’alçada del carrer Lluis Albert, una tapa de
claveguera fa molta fressa. S’hauria de posar una goma. 

Un veí pregunta si a l’entrada de Sobrestany es podria posar una senyal de circulació de 10
km/h, perquè la gent entra molt ràpid cap a la plaça. El regidor respon que es podria mirar
de posar a 30km/h per tot el nucli.

Afegeix que la plaça (de baix) estaria bé senyalitzar-la. Es proposa delimitar la zona de joc
amb els aparcaments amb el que és el carrer per circular els cotxes. Es consensua la idea
de que es podria començar pintant cada zona, i si no funciona, més endavant posar una
fusta o barrera per separar els espais. 

Una veïna pregunta respecte la problemàtica dels xiprers del final del c. Tramuntana, qui
s’ha de fer càrrec de la poda. Els representants municipals expliquen que l’inspector
municipal ja va demanar als propietaris d’aquests xiprers que els podessin per tal de millorar
la visibilitat d’aquest punt. L’Ajuntament només pot intervenir en la part pública. 

Un veí comenta que en el camí de Sobrestany hi ha uns pins que han aixecat una part de la
carretera.

Un veí comenta que es desbrossi el camí de Sobrestany, afegeix si es podria netejar el
Safareig que es troba a l’entrada de Sobrestany, com a part del patrimoni de Sobrestany.

Una veïna pregunta quan s’encendran les llums de Nadal.

Un veí comenta que els contenidors de la Bolleria estan molt bruts. Pregunta si es podrien
tenir contenidors amb “pedal”. El regidor comenta que no es disposen de contenidors amb
pedal, es pot proposar de posar uns contenidors fixes, amb anclatges, que són els que
s’estan implementant. 
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CLOENDA

I, sense més assumptes per tractar, el regidor de participació ciutadana de l’Ajuntament de
Torroella de Montgrí, clou la sessió a dos quarts de deu, del dia i lloc expressats al
començament.

Torroella de Montgrí, data de la firma digital

Regidor de participació ciutadana
Marc Calvet i Martí
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